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TELEVISIO/RADIO 
«El càstig que m'hxm imposat és una 
bajanada, no té cap sentit, perquè el 

comentari es va fer en clau d'humor » 

«No demano que m'indemnitzin, 
només vull que RNE em tomi el 

programa, però no sóc optimista » 

Montserrat Mínobís 
Periodista de Ràdio Nacional d'Espanya 

«Em sento ferida, m'han atacat en la dignitat» 
SALVADOR CARGOL 

Barcelona 

D esprés de 22 
anys a RNE, la 
periodista 
fíguerenca 
Montserrat 

Minobis, una de les vevis 
més conegudes de Ràdio 4, 
està pendent d'una decisió 
judicial que aclareixi el seu 
futur. El seu programa 
«Entre un tango i un bole
ro» ha estat suspès després 
que en la secció humorísti
ca un col·laborador insi
nués que el president del 
Govern, José Maria Aznar, 
era «imbècU». En aquesta 
entrevista Minobis dóna la 
seva opinió dels fets. 

- Vostè manté que el 22 de 
juny, en el seu programa no es 
va insultar ningú. 

- No es va fer cap referència 
explícita a ningú, va ser un 
comentari en clau humorística 
d'un col·laborador, de la revista 
Escudella i carn d'olla. Es va 
dir que «qualsevol imbècil pot 
arr ibar a ser president del 
Govern», sense dir noms. En el 
programa sempre hi hem posat 
notes d'humor, no entenc què 
ha passat ara. 

- Se senten coses més fortes 
a la ràdio? 

- Sí, de fet, a totes les tertú
lies s'insulten i es diuen barba
ritats i ningú diu res. Per això 
dic que no s'entén el meu cas. 
Un càstig així és una bajanada, 
no té sentit. 

- Com era la seva relació 
amb L· directora de KNEAnna 
Maria Bordas, abans de l'inci
dent? 

- Eren cordials. Però eUa ha 
volgut fer un acte d'autoritat. 

Montserrat Minobis. 

suposo que després de parlar 
amb algú, tot i que també va 
ser una decisió seva. Ara, el 
que m'ha ferit més no és que 
em retirin el programa, sinó 
que ella digués a la premsa que 
el meu programa no li havia 
agradat mai. M'he sentit ferida 
en la dignitat professional. 

- El seu programa el van 
retirar 4 dies després de l'inci
dent. Creu que el tomarà a fer? 

- No sóc optimista. De fet, 
primer van dir que el retiraven 
només uns dies i finalment em 
sembla que serà indefinida
ment. Han donat l'excusa de 
les vacances i el canvi de pro
gramació, però no tenen cap 
intenció de tomar-me'l. 

-Després de 22 anys a RNE 
com el veu el seu futur a l'emis
sora? 

- No sé què passarà perquè 
tot això era imprevisible. De 
fet, la direcció pot decidir treu
re 0 posar programes. El que 
passa és que també hi ha en 
aquest cas el dret del treballa
dor a la seva feina. No estic 
preparada per passar-me el dia 
a l'emissora llegint diaris, no 
podria. 

- Ho decidiran els tribu
nals... 

- Sí, tinc el suport del 
Col·legi de Periodistes i també 
crec que la professió està amb 
mi. El dia 2 d'aquest mes hi va 
haver el judici. Nosaltres 

MARÇAL MOLAS 

remmcíem a una compensació 
econòmica, només demanen 
que ens tomin el programa. La 
sentència serà probablement a 
final d'aquest mes. De moment 
ningú no vol «baixar del burro», 
també vull dir que jo no tinc 
ganes de fer merder. 

- Quines diferències hi ha 
entre trebalL·r a RNE amb un 
govern del PP i un del PSOE? 

- El canvi de govern es nota 
en algunes subtileses, però això 
ho noten més els qui fan infor
matius que no pas jo. A més, 
sempre fondona l'autocontrol i 
l'autocensura. L'única cosa que 
passa és que alguns polítics 
tenen més mà esquerra que 
altres. 

Ona Catalana 
celebra a Olot la 
seva primera 
convenció anual 

DdeG 
Olot.- Ona Catalana celebra 

avui a Olot la seva primera con
venció, que congregarà cap a 150 
persones, treballadors i col·labo
radors de les cinc emissores d'O
na Catalana. La convenció se 
celebrarà des de les 10 fins a les 
2 a les dependències de l'Institut 
Municipal de Promoció de la 
Ciutat (IMPC). 

Després de la introducció, que 
anirà a càrrec de Bartomeu 
Espadalé, conseller delegat de 
Catalana de Comunicació i 
Publicitat, SA, es presentaran 
tres ponències. La ràdio local en 
el panorama de L· radiodifusió a 
Catalunya; el paper d'Ona Cata-

. lana en aquest context, a càrrec 
de Josep Puigbó; La importància 
de la llengua en els mitjans de 
comunicació audiovisuals; la 
llengua estàndard a la ràdio, 
que pronunciarà Maria Teresa 
Castanyer, i Reptes de la ràdio 
pel segle XXI, a càrrec d'Imma 
Tubella. Tamíié hi intervindran 
Jordi Martí, director gerent d'O
na Catalana, Mateu Ciurana, 
cap de programes; Lluís Poch, 
cap d'informatius; Francesc Sàn-
chez, cap d'esports, i Jordi 
Pagès, cap de programes musi
cals. La convenció es clourà amb 
im col·loqui amb els assistents i 
un dinar als paratges de la font 
de la Deu. 

El programa de Tele 
5 «íQué me dices!» 
s'acomiada aquesta 
tarda 

DdeG 
Madrid.- El programa /Qué-

me dices! de Tele 5 s'acomiada 
avui, dia en què arriba a l'edició 
775. Al llarg de tres anys, en 
clau d'humor, el programa ha 
ofert notícies sobre famosos a 
través de reportatges i de sec
cions com Visto y no visto o La 
acadèmia. 

En aquest comiat hi haurà 
BeHnda Washington, Paz Padi
lla 0 Romay, entre d'altres. Pins 
a vin total de vuit presentadors 
han passat pel plató del progra
ma. El programa repassarà els 
moments més importants de la 
temporada. 

Nou Toyota Avensis. 
Una llegenda al seu abast. 

Toyota ha tornar a llançar un mite, aquesta vegada en forma de turisme. 

Amb els últims avenços tecnològics, un equipament de sèrie molt difícil de 

superar i tota la confiança d'una marca creadora de llegendes. Nou Avensis. 
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